
 

 

 

 

 

 

 

 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/18-01/17 

URBROJ: 2182/10-01-18-1 

Knin, 14. prosinca 2018. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K  

sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je odrţana 14. prosinca 2018. godine (srijeda), s poĉetkom u 1.30 sati u Gradskoj 

vijećnici u Kninu. 

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Poţar, predsjednica Gradskog vijeća 

(dalje u tekstu: predsjednica).  

 

Nakon izvršene prozivke, utvrĊeno je da su na sjednici nazoĉni sljedeći vijećnici: 

 

1. Mirko Antunović 

2. Josip Bebek  

3. Marjan Blaţević 

4. Marija Ćurić 

5. Veselin Đujić 

6. Nikolina Grizelj 

7. Marina Krvavica 

8. Robert Marić 

9. Dragan Miliĉević 

10. Goran Mrnjavac 

11. Vedrana Poţar 

12. Marko Sinobad 

13. Marko Šešo 

14. Nenad Tisaj 

15. Marinko Tokmakĉija 

16. Marko Vujasinović

 

Na sjednici nisu bili nazoĉni vijećnici: Maja Deronja i Davor Ilić te je predsjednica utvrdila 

da je na sjednici od ukupno 18 nazoĉno 16 vijećnika i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano 

odluĉivanje i donošenje odluka. 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen. 

 

UtvrĊivanje dnevnog reda 

 

Predsjednica je predloţila dopunu dnevnog reda s jednom toĉkom i to: Prijedlog Odluke o 

izmjeni Odluke o osnivanju društva Upravitelj-Knin d.o.o., za upravljanje zgradama i trţnicama na 

malo Knin, koja bi u dnevnom redu bila toĉka pod rednim brojem 24., a dosadašnja toĉka 24. bi 

bila  25. toĉka.   

Prijedlog je usvojen većinom glasova,  13„za“ i 3 „protiv“ (Grizelj, Šešo i Mrnjavac). 
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Predsjednica je dopunjeni dnevni red dala na glasovanje i konstatirala da je većinom 

glasova,  13„za“ i 3 „protiv“ (Grizelj, Šešo i Mrnjavac),  usvojen sljedeći: 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Prijedlog Statuta Djeĉjeg vrtića CVRĈAK Knin 

(Izvjestiteljica: Mara Barić, ravnateljica Vrtića)  

2. Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu rada Djeĉjeg vrtića CVRĈAK Knin 

(Izvjestiteljica: Mara Barić, ravnateljica Vrtića)  

3. Prijedlog Izmjena Programa socijalnih davanja na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti)  

4. Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u kulturi na podruĉju Grada Knina za 2018. god. 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti)  

5. Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti)  

6. Prijedlog Izmjene i dopune II Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture u  

Gradu Kninu za 2018. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog 

      odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

7. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Proraĉuna Grada Knina za 2018. godinu 

(Izvjestiteljica: Danijela Merša, proĉelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i  

                          EU fondove) 

8. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Odluke o izvršenju Proraĉuna Grada Knina za 2018. god. 

(Izvjestiteljica: Danijela Merša, proĉelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i  

                          EU fondove) 

9. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na podruĉju Grada Knina za 2019. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti)  

10. Prijedlog Programa javnih potreba udruga civilnog društva na podruĉju Grada Knina za 2019.  

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti)  

11. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Grada Knina za 2019. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti) 

12. Prijedlog Programa socijalnih davanja na podruĉju Grada Knina za 2019. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti) 

13. Prijedlog Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu na podruĉju Grada 

Knina za 2019. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti) 

14. Prijedlog Programa graĊenja komunalne infrastrukture na podruĉju Grada Knina za 2019. g. 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog 

      odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

15. Prijedlog Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Gradu Knina za 2019. g 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog 

      odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

16. Prijedlog Proraĉuna Grada Knina za 2019. godinu s projekcijama za 2020. i 2021. godinu 

(Izvjestiteljica: Danijela Merša, proĉelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i  

                          EU fondove) 
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17. Prijedlog Odluke o izvršenju Proraĉuna Grada Knina za 2019. godinu 

 (Izvjestiteljica: Danijela Merša, proĉelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i  

                          EU fondove) 

18. Prijedlog Odluke o zaduţivanju Grada Knina 

(Izvjestiteljica: Danijela Merša, proĉelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i  

                    EU fondove) 

19. Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju sredstava iz Proraĉuna Grada Knina za 2019. godinu za 

redovito godišnje financiranje politiĉkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Knina 

i ĉlanova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe biraĉa 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti) 

20. Prijedlog Odluke o odreĊivanju nagrade za rad ĉlanovima Vijeća srpske nacionalne manjine 

Grada Knina za 2019. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova  

                         proĉelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti) 

21. Prijedlog Odluke o autotaksi prijevozu osoba na podruĉju Grada Knina 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog 

      odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

22. Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama na podruĉju Grada Knina 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog 

      odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

23. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna (IV) Generalnog 

urbanistiĉkog plana Grada Knina 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog 

      odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

24. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju društva Upravitelj-Knin d.o.o., za  

upravljanje zgradama i trţnicama na malo Knin 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog               

               odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

25. Vijećniĉka pitanja 

 

 

Toĉka 1. 

Prijedlog Statuta Djeĉjeg vrtića CVRĈAK Knin 

 

 Ravnateljica Vrtića Mara Barić je rekla da se radi usklaĊivanja sa Zakonom o 

predškolskom odgoju i obrazovanju ukazala potreba za donošenje novog Statuta Vrtića te je navela 

i pojasnila najznaĉajnije promjene u odnosu na dosadašnji Statut. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Vijećnica Marija Ćurić se izjasnila da neće podrţati ovu niti sljedeću toĉku dnevnog reda iz 

razloga što se vijećnici dovode u situaciju da daju suglasnost za donošenje akata za koji ne znaju 

kakav će utjecaj imati na rad Vrtića i zaposlenike istoga.  

Sjednici se prikljuĉio vijećnik Davor Ilić te je na istoj bilo nazoĉno 17 vijećnika.  

Ravnateljica vrtića Mara Barić je pojasnila da je zakonom propisan naĉin i nadleţnost za 

donošenje Statuta i Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu rada vrtića. 

Gradonaĉelnik Marko Jelić (dalje u tekstu: gradonaĉelnik) je dodao da su vijećnici na 

vrijeme dobili materijale za sjednicu i da su se u sluĉaju postojanja odreĊenih nejasnoća mogli 

traţiti pojašnjenja. Naglasio je da je zbog otvaranja novog podruĉnog odjela Vrtića bilo potrebno 

uskladiti dosadašnje akte odnosno donijeti nove te je dodao da ne vidi razlog protivljenju 

prijedlozima.  

Prethodna suglasnost na prijedlog Statuta Djeĉjeg vrtića CVRĈAK Knin dana je većinom 

glasova, 16 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i sastavni je dio Zapisnika. 
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Toĉka 2. 

Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu rada  

Djeĉjeg vrtića CVRĈAK Knin 

 

 Ravnateljica Vrtića Mara Barić je rekla da se takoĊer radi usklaĊivanja sa Zakonom o 

predškolskom odgoju i obrazovanju ukazala potreba za donošenje novog Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i naĉinu rada Djeĉjeg vrtića CVRĈAK Knin te je navela i pojasnila najznaĉajnije 

promjene u odnosu na dosadašnji Pravilnik. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

  Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je podsjetio da je ravnateljica Vrtića u svome 

izlaganju rekla da Vrtić sukladno pedagoškim standardima o zapošljavanju moţe zaposliti još 

jednog kotlovniĉara zbog novog podruĉnog odjela te je izrazivši svoje nezadovoljstvo upozorio da 

nije u redu zapošljavati jer se moţe netko zaposliti nego samo ako je to stvarno potrebno.  

 Gradonaĉelnik se sloţio sa iznesenim stajalištem potpredsjednika Vijeća te je rekao da je 

Upravnom vijeću Vrtića dao uputu da se na sistematizirano radno mjesto ne zapošljava nova 

osoba. 

Prethodna suglasnost na prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu rada Djeĉjeg 

vrtića CVRĈAK Knin dana je većinom glasova, 16 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i sastavni je dio 

Zapisnika. 

 

Toĉka 3. 

Prijedlog Izmjena Programa socijalnih davanja  

na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da se 

predloţenim izmjenama ukupan iznos sredstava od 1.615.000,00 kuna, predviĊen Programom 

socijalnih davanja na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu povećava na iznos od 1.677.000,00 

kuna te je u nastavku pojasnila stavke na koje su se odnosile izmjene.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Vijećnica Marija Ćurić je komentirala da je i ovaj prijedlog pokazatelj lošeg planiranja 

proraĉuna. 

Gradonaĉelnik je rekao da je proraĉun plan koji je promjenjiv i koji se usklaĊuje na kraju 

kalendarske godine za koju je planiran.  

Prijedlog je prihvaćen te je Izmjena Programa socijalnih davanja na podruĉju Grada Knina 

za 2018. godinu donesena većinom glasova, 16 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i sastavni je dio 

Zapisnika. 

 

Toĉka 4. 

Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u kulturi  

na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu 

 

 Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da se 

predloţenim izmjenama ukupan iznos sredstava od 1.370.000,00 kuna, predviĊen Programom 

javnih potreba u kulturi na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu povećava na iznos od 

1.421.000,00 kuna te je u nastavku pojasnila stavke na koje su se odnosile izmjene.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Goran Mrnjavac je predloţene izmjene nazvao populistiĉkim mjerama za neke 

buduće izbore i dodao da se nedostatak rješenja za gospodarske i egzistencijalne probleme graĊana 

kompenzira zabavnim sadrţajem te je pitao što će biti kada se ugase svjetla i lampice u gradu.     

Gradonaĉelnik se zahvalio brojnim volonterima te je izrazio nadu da je i vijećnik Mrnjavac 

sudjelovao u organizaciji Adventa u Kninu. Naglasio je da grad Knin nije „rupa“ i da graĊani, koji 
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to i financiraju, imaju pravo na veselje i uţivanje u ovo blagdansko vrijeme. Rekao je da su 

reakcije graĊana u svezi klizališta i ureĊenja grada pozitivne i da u Knin dolaze i ljudi sa strane te 

da to ne smatra populizmom.    

  Vijećnik Goran Mrnjavac je rekao da nije protiv Adventa te je pitao za toĉan podatak o 

broju turista koji su posjetili grad i koliko su obrtnici uprihodili od njihovog dolaska. 

Gradonaĉelnik je odgovorio da se posjete ne mogu izraĉunati jer se ulaznice na klizalište ne 

naplaćuju, ali da se na ulicama grada susreću ljudi koji nisu iz Knina. Dodao je da je on sretan ako 

su i graĊani sretni i ako se osjećaju ugodno u gradu Kninu. 

Prijedlog je prihvaćen te je Izmjena Programa javnih potreba u kulturi na podruĉju Grada 

Knina za 2018. godinu donesena većinom glasova, 13 „za“ i 4 „protiv“ (Ćurić, Grizelj, Šešo i 

Mrnjavac) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

Toĉka 5. 

Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u sportu 

na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu 

 

 Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da se 

predloţenim izmjenama ukupan iznos sredstava od 501.500,00 kuna, predviĊen Programom javnih 

potreba u sportu na podruĉju Grada Knina za 2018. godinu povećava na iznos od 523.195,00 kuna 

te je u nastavku pojasnila stavke na koje su se odnosile izmjene. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Izmjena Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Grada 

Knina za 2018. godinu donesena većinom glasova, 16 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i sastavni je dio 

Zapisnika. 

 

Toĉka 6. 

Prijedlog Izmjena i dopuna II Programa gradnje objekata i ureĊaja  

komunalne infrastrukture u  Gradu Kninu za 2018. godinu 

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je rekao da pojedini 

projekti predviĊeni ovim Programom nisu realizirani zbog nedostatka financijskih sredstava ili 

dinamike radova te ih je naveo. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nenad Tisaj je izrazio zadovoljstvo zbog realizacije projekta koji se odnosio na 

mrtvaĉnicu. 

Prijedlog je prihvaćen te su Izmjene i dopune II Programa gradnje objekata i ureĊaja 

komunalne infrastrukture u Gradu Kninu za 2018. godinu donesene većinom glasova, 13 „za“ i 4 

„protiv“ (Ćurić, Grizelj, Šešo i Mrnjavac) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Toĉka 7. 

Prijedlog IV. izmjena i dopuna Proraĉuna Grada Knina za 2018. godinu 

 

Proĉelnica Danijela Merša je osvrnuvši se na prethodne toĉke dnevnog reda pojasnila 

predloţene IV. izmjene i dopune Proraĉuna za 2018. godinu koje su se uglavnom odnosile na 

stavke koje su prebaĉene u narednu godinu, a to su: modernizacija javne rasvjete, provedba 

Intervencijskog plana, projektna dokumentacija i gradnja atletske staze te je dodala da je proraĉun 

nakon izmjena za 12,7 milijuna kuna manji od planiranoga i da iznosi 76 milijuna kuna. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun nije imao primjedbi na 

prijedlog. 

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je rekao da je ovim izmjenama i dopunama 

Proraĉun smanjen za oko 12% i da isti nije dobro planiran. Upozorio je na kašnjenje realizacije 
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projekata i dodao da će ako se isto dogodi i u narednoj godini netko morati odgovarati zbog toga. 

Naglasio je da je krajnje vrijeme da se krene s realizacijom projekata i pozvao nadleţne da 

iskoriste sve zakonske mogućnosti te da po potrebi zaposle i vanjske struĉne osobe. 

Zamjenik gradonaĉelnika Marijo Ćaćić je rekao da se od 12 milijuna kuna na IPA projekte 

odnose 3 milijuna kuna i pojasnio da se radi o proceduri i da stavka za pripremu projektne 

dokumentacije mora predvidjeti u proraĉunu jer se u suprotnom ne bi mogla ugovarati niti jedna 

izrada projekta. Da su za komponentu A prijavljena 4 projekta ali da Grad još nije dobio odluku o 

financiranju istih. Naglasio je da Grad Knin ne kasni s provedbom Intervencijskog plana i da je 

dostigao ostale jedinice lokalne samouprave, a da će projekti biti planirani i u proraĉunu za idući 

godinu te da će u sluĉaju ne realizacije istih opet biti potrebno rebalansirati proraĉun.  

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je sugerirao da se 2019. godini povuĉe što više 

sredstava za boljitak grad Knina kako ne bi na kraju iduće godine bili u istoj situaciji kao danas. 

Gradonaĉelnik je dodao da svi oĉekuju i da bi voljeli da realizacija projekata ide brţe ali da 

zbog procedure to nije moguće. 

Vijećnik Marko Šešo je rekao da će dio vijećnika HDZ-a biti suzdrţani prilikom 

glasovanja, da predloţene izmjene nisu bile nuţne, da je o brojkama suvišno govoriti pošto su ruke 

osigurane izvan gradske vijećnice te da se povećanim sredstvima poreza na dohodak ne rješavaju 

kljuĉni problemi graĊana nego da se njima kupuje njihova naklonost.  

Gradonaĉelnik je na komentar vijećnika Šeše rekao da su Grad i ovo Vijeće donosili odluke 

na korist graĊana i naveo realizirane infrastrukturne projekte u svezi rasvjete i asfaltiranje cesta, 

razne poticaje poduzetništva i druge projekte koji su u pripremi te je rekao da to nije imalo nikakve 

veze sa osiguranim rukama već sa zdravim razumom. 

Prijedlog je prihvaćen te je IV. Izmjena i dopuna Proraĉuna Grada Knina za 2018. godinu 

usvojena većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 4 „suzdrţana“ (Tokmakĉija, Grizelj, Šešo i 

Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Toĉka 8. 

Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Odluke o izvršenju  

Proraĉuna Grada Knina za 2018. godinu 

 

Proĉelnica Danijela Merša je pojasnila da je Odluku o izvršenju Proraĉuna Grada Knina za 

2018. godinu potrebno uskladiti s usvojenim izmjenama i dopunama Proraĉuna te je pojasnila 

predloţene izmjene i dopune.   

Vijećnici Tokmakĉija, Šešo i Mrnjavac su izašli iz vijećnice, nazoĉno 14 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su Druge izmjene i dopune Odluke o izvršenju Proraĉuna Grada 

Knina za 2018. godinu usvojene većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 1 „suzdrţan“ 

(Grizelj) i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Toĉka 9. 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na podruĉju Grada Knina  

za 2019. godinu 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je u svome 

obrazloţenju prijedloga navela da ukupan iznos sredstava potreban za izvršenje ovog Programa 

iznosi 1.200.000,00 kuna i da će se realizirati kroz djelatnosti kulturnih subjekata koji se 

pravovremeno prijave na javni poziv za financiranje javnih potreba u podruĉju kulture, kroz akcije 

i manifestacije u kulturi koje doprinose razvitku i promicanju kulturnog ţivota Grada Knina, 

obiljeţavanje drţavnih, gradskih i vjerskih blagdana te arheološka istraţivanja na lokalitetu 

Kapitul. 

Vijećnik Tokmakĉija se vratio u vijećnicu, nazoĉno 15 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog  te je isti dala na glasovanje. 
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Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba u kulturi na podruĉju grada Knina za 

2019. godinu donesen većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 1 „suzdrţan“ (Grizelj) i 

sastavni je dio Zapisnika. 

 

Toĉka 10. 

Prijedlog Programa javnih potreba udruga civilnog društva  

na podruĉju Grada Knina za 2019. godinu 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da će 

Grad, s ukupnim iznosom od 545.000,00 kuna financirati rad udruga civilnog društva, braniteljske 

udruge, udruge neprofitnog karaktera iz raznih oblasti djelovanja te projekte kojima se pomaţe i 

doprinosi poboljšanju ţivota osoba s invaliditetom.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog  te je isti dala na glasovanje. 

Vijećnici Šešo i Mrnjavac su se vratili u vijećnicu, a izašla je vijećnica Grizelj, nazoĉno 16 

vijećnika.  

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba u financiranju udruga civilnog društva 

na podruĉju Grada Knina za 2019. godinu donesen većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 

3 „suzdrţana“ (Bebek, Šešo i Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Toĉka 11. 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Grada Knina  

za 2019. godinu 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da 

ukupan iznos sredstava potreban za izvršenje ovog Programa iznosi 946.800,00 kuna i da će se 

financirati projekti i programi onih sportskih udruga koje se pravovremeno prijave na javni poziv 

za financiranje javnih potreba u podruĉju sporta i koje budu ispunjavale propisane uvjete, da će se 

participirati trošak odrţavanja sportskih dvorana i manifestacija te financirati nagrade po osnovu 

ostvarenih iznimnih rezultata u sportu. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog  te je isti dala na glasovanje. 

Vijećnica Grizelj se vratila u vijećnicu, a izašao je vijećnik Marić, nazoĉno 16 vijećnika.  

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba u sportu na podruĉju grada Knina za 

2019. godinu donesen većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 3 „suzdrţana“ (Grizelj, Šešo i 

Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

Toĉka 12. 

Prijedlog Programa socijalnih davanja na podruĉju Grada Knina  

za 2019. godinu 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je u svome 

obrazloţenju prijedloga navela da ukupan iznos sredstava potreban za izvršenje ovog Programa 

iznosi 1.926.000,00 kuna i da će se ogledati kroz jednokratne pomoći obiteljima i kućanstvima, 

sufinanciranje cijene prijevoza invalidnih osoba, jednokratne pomoći za roĊenje djeteta, stipendije 

i školarine,  sufinanciranje cijene vode, pomoć za ogrjev, naknade za  troškove stanovanja te 

podmirenje dijela troškova boravka djece u Djeĉjem vrtiću “Cvrĉak” Knin.         

Sjednici se prikljuĉila vijećnica Maja Deronja,  nazoĉno 17 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog  te je isti dala na glasovanje. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program socijalnih davanja na podruĉju grada Knina za 2019. 

godinu donesen većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 3 „suzdrţana“ (Grizelj, Šešo i 

Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika.   
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Toĉka 13. 

Prijedlog Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu  

na podruĉju Grada Knina za 2019. godinu 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da je 

ovo prijedlog novog Programa te da je za njegovo izvršenje potrebno ukupno 1.602.000,00 kuna i 

da će se ogledati kroz osiguranje sredstava za prijevoz predškolske djece i uĉenika srednjih škola, 

sufinanciranje asistenata u nastavi, donacije osnovnim školama za udţbenike uĉenicima te 

donacije za školstvo.  

Vijećnik Marić se vratio u vijećnicu,  nazoĉno 18 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Potpredsjednik vijeća Marinko Tokmakĉija je pitao što će biti s predviĊenim sredstvima od 

preko milijun kuna za udţbenike ako drţava osigura sredstva za tu namjenu te je pitao tko će 

odluĉivati o dodjeljivanju osiguranih 300.000,00 kuna za donacije za školstvo jer se za iste neće 

raspisivati javni poziv. 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brni je pojasnila da 

Grad Knin ĉesto dobiva zahtjeve od škola na podruĉju grada Knina za pomoć u vezi realizacije 

raznih projekata i po raznim drugim osnovama i da će o zaprimljenim zahtjevima odluĉivati 

gradonaĉelnik. U svezi pitanja za financiranje udţbenika je odgovorila da još uvijek nije poznato 

kako će drţava odluĉiti u svezi toga i da će u sluĉaju da drţava bude financirala udţbenike Grad 

imati mogućnost predviĊena sredstva iskoristiti za nešto drugo. 

Gradonaĉelnik je dodao da će se sredstva školama dodjeljivati za konkretne projekte i da se 

ako to predloţe vijećnici moţe osnovati i tijelo koje će odluĉivati o zahtjevima. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program općih javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu 

na podruĉju grada Knina za 2019. godinu donesen većinom glasova, 14 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 3 

„suzdrţana“ (Grizelj, Šešo i Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika.   

 

 

Toĉka 14. 

Prijedlog Programa graĊenja komunalne infrastrukture  

na podruĉju Grada Knina za 2019. godinu 

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je pojasnio da se ovim 

Programom odreĊuje izgradnja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju grada 

Knina za 2019. godinu za nerazvrstane ceste, javnu rasvjetu, groblje i gospodarenje komunalnim 

otpadom te je ukratko pojasnio planirane projekte i dodao da ukupan iznos sredstava potrebnih za 

izvršenje ovog Programa iznosi 13.130.000,00 kuna te je ukazao na dvije tehniĉko-tiskarske 

pogreške u iznosima u tablicama koje je potrebno ispraviti.   

Vijećnik Antunović je izašao iz vijećnice,  nazoĉno 17 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog s ispravkom je prihvaćen te je Program gradnje objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture u gradu Kninu za 2019. godinu donesen većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ 

(Ćurić) i 4 „suzdrţana“ (Tokmakĉija, Grizelj, Šešo i Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika.   

 

 

Toĉka 15. 

Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na podruĉju Gradu Knina za 2019. godinu 

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je ukratko pojasnio da 

ukupan iznos sredstava potreban za izvršenje ovog Programa iznosi 4.610.000,00 kuna i da će se 

ogledati kroz odrţavanje ĉistoće zelenih površina, sustava za odvodnju atmosferskih voda i 
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fontane, nerazvrstanih cesta, javnoprometnih pješaĉkih površina, javne rasvjete te odrţavanje 

groblja. 

Vijećnik Antunović se vratio u vijećnicu,  nazoĉno 18 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program odrţavanja komunalne infrastrukture u gradu Kninu za 

2019. godinu donesen većinom glasova, 14 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 3 „suzdrţana“ (Grizelj, Šešo i 

Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika.    

 

Toĉka 16. 

Prijedlog Proraĉuna Grada Knina za 2019. godinu  

s projekcijama za 2020. i 2021. godinu 

 

Proĉelnica Danijela Merša je rekla da su u Proraĉunu za 2019. godinu ukupni prihodi 

planirani u iznosu od 91.777.709,00 kuna, a rashodi u iznosu od 93.513.285,00 kuna. U nastavku 

izlaganja je pojasnila pojedine stavke koje su se odnosile na  prihod od poreza, pomoći iz drţavnog 

proraĉuna i EU fondova, zaduţenja Grada, kulturu i sport, predškolski odgoj i školstvo, socijalna 

davanja, studentske stipendije, odrţavanje i gradnju infrastrukture te realizaciju projekata iz 

Intervencijskog plana. 

 Predsjednica je izvijestila da su vijećnici Nenad Tisaj, Josip Bebek i Maja Deronja u 

pisanoj formi dostavili tri amandmana na predloţeni Proraĉun te su većinom glasova, 14 „za“ i 4 

„protiv“ (Ćurić, Grizelj, Šešo i Mrnjavac) vijećnici prihvatili da njihove kolege podnesu 

amandmane. 

Vijećnik Nenad Tisaj je predloţio da se stavka u Programu-Tekuće donacije vjerskim 

zajednicama 0804 (financiranje amaterske kazališne skupine pri samostanu „Sv. Ante Knin“ u 

predstavi „Muke Gospodina našeg Isusa Krista“ u sezoni 2019. godine) poveća za 50.000,00 kuna, 

a da se za navedeni iznos smanji stavka u istom razdjelu, u Programu 1070, Program komunalne 

potrošnje unutar Aktivnosti A107002 Elektriĉna energija, iz izvora 1.1.1 Opći prihodi i primici.  

Vijećnik Josip Bebek je predloţio da se u posebnom dijelu proraĉuna, unutar Razdjela 030 

Upravni odjel za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša, u 

Programu 1075, Program izgradnje i ureĊenja objekata javne namjene doda nova aktivnost 

„Sanacija tribina malonogometnog igrališta“ u iznosu od 165.000,00 kuna, a da se za navedeni 

iznos smanji stavka u istom razdjelu, u Programu 1070, Program komunalne potrošnje unutar 

Aktivnosti A107002 Elektriĉna energija, iz izvora 1.1.1 Opći prihodi i primici.  

Vijećnica Maja Deronja je predloţila da se za nabavku kulturnih narodnih nošnji za HKUD 

Napredak Knin poveća stavka u programu donacija za 150.000,00 kuna, a da se za navedeni iznos 

smanji stavka unutar Programa komunalna potrošnja, Kvalifikacija 0412, Izvor 1.1.1 Konto 322 – 

Rashodi za materijal i energiju. 
 

Predsjednica je u 14.10 odredila stanku kako bi predlagatelj, upravni odjel nadleţan za 

financije i Odbor za financije i proraĉun razmotrili i raspravili o predloţenim amandmanima.  

Sjednica je nastavljena u 14.33. 
 

Gradonaĉelnik se izjasnio da u potpunosti prihvaća predloţene amandmane vijećnika 

Nenada Tisaja i vijećnika Josipa Bebeka, ali da amandman vijećnice Maje Deronja prihvaća na 

naĉin da se u 2019. godini predloţena stavka poveća za 75.000 kn te da se u 2020. godini ista 

stavka poveća za još 75.000 kuna.  

Prijedlog Gradonaĉelnika je prihvatila podnositeljica amandmana vijećnica Maja Deronja 

te su navedeni amandmani postali sastavni dio prijedloga Proraĉuna.    

Odbor za financije i proraĉun nije imao primjedbi na prijedlog  i amandmane. 

Gradonaĉelnik je rekao da je predloţeni Proraĉun višemjeseĉni trud upravnih odjela i 

zamjenice Kristine Perić, a da je posao ostalih bio strateško usmjeravanje. Dalje je rekao da je 

Proraĉun jako dobro sloţen jer odraţava stvarne potrebe grada i graĊana te da se i isti nastojalo 

ukljuĉiti sve socijalne, društvene i gospodarske potrebe grada. Naglasio je da je ovo plan, da sada 
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Grad dobro stoji financijski i da nema potrebe za svaĊu. Pozvao je vijećnike da dostavljaju svoje 

prijedloge i dodao da će svaki razuman prijedlog biti prihvaćen. 

Predsjednica je otvorila raspravu. 

Potpredsjednik vijeća Marinko Tokmakĉija je rekao da podrţava osiguranje sredstava za  

besplatne udţbenike te je uz primjedbu da sva djeca i roditelji nisu u istoj situaciji prokomentirao  

da bi bio sretniji da je više sredstava otišlo socijalno ugroţenima. 

Gradonaĉelnik je rekao da je razmišljanje vijećnika logiĉno i ispravno, ali da smatra da sva 

djeca trebaju dobiti besplatne knjige. 

Vijećnik Nenad Tisaj je pitao zašto se sredstva za izgradnju atletske staze, osim za 2019. 

godinu, projiciraju i za 2020. i 2021. godinu. 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je pojasnio da bi u 

narednoj godini staza trebala biti završena, a da se projekcije odnose na dodatne sadrţaje uz 

buduću atletsku stazu (tribine i nadstrešnicu, ogradu, pomoćne objekte i dr). 

Vijećnica Marija Ćurić je rekla da joj ovaj proraĉun izgleda kao populistiĉki, nerealan i 

nestvaran te da je prednost trebalo dati na zapošljavanje mladih ljudi i povećanje plaće onima koji 

rade. Rekla je da neće podrţati proraĉun iako smatra da nije loš, ali da isti ne odraţava pokušaj 

zapošljavanja i zadrţavanja mladih ljudi u gradu.  

Gradonaĉelnik je rekao da je shvatio da vijećnica naĉelno nije protiv proraĉuna nego da je 

nezadovoljna što u proraĉunu nisu definirane još neke stavke pa je ponovio da upravo zbog toga  

vijećnici trebaju davati svoje prijedloge, ali i dodao da Grad ne smije davati potpore privatnim 

tvrtkama. 

Vijećnik Dragan Miliĉević je iskazao zadovoljstvo što Grad ulaţe u obrazovanje i školstvo   

i dodao da će se zbog oĉekivane reforme ukazati i velike potrebe u školstvu. 

Prijedlog s amandmanima je prihvaćen te je Proraĉun Grada Knina za 2019. godinu i 

projekcije za 2020. i 2021. godinu donesen većinom glasova, 14 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 3 

„suzdrţana“ (Grizelj, Šešo i Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Toĉka 17. 

Prijedlog Odluke o izvršenju Proraĉuna Grada Knina za 2019. godinu 

 

Proĉelnica Danijela Merša je rekla da se ovom predloţenom Odlukom ureĊuje struktura 

prihoda i primitaka te rashoda i izdataka proraĉuna, izvršenje proraĉuna, opseg zaduţivanja i 

jamstva Grada, upravljanje financijskom i nefinancijskom imovinom, korištenje namjenskih 

prihoda i primitaka, korištenje vlastitih prihoda, prava i obveze korisnika proraĉunskih sredstava, 

ovlasti gradonaĉelnika Grada u izvršavanju proraĉuna te druga pitanja u svezi s izvršavanjem 

proraĉuna. 

Vijećnici Antunović, Šešo, Mrnjavac, Ćurić, Miliĉević i Ilić su izašli iz vijećnice,  nazoĉno 

12 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog.   

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izvršenju Proraĉuna Grada Knina za 2019. godinu 

donesena većinom glasova, 11 „za“ i 1 „suzdrţan“ (Grizelj) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Toĉka 18. 

Prijedlog Odluke o zaduživanju Grada Knina 

 

Proĉelnica Danijela Merša je rekla da se predloţenom Odlukom odobrava zaduţenje Grada 

Knina uzimanjem dugoroĉnog kredita od Hrvatske banke za obnovu i razvitak u iznosu od 

5.861.000,00 kuna za potrebe financiranja projekta „Energetska obnove putem uĉinkovitosti 

sustava javne rasvjete Grada Knina“ te je pojasnila uvjete kredita. Dodala je da se predloţenom 

Odlukom gradonaĉelnik ovlašćuje za zaduţenje te zakljuĉivanje ugovora o kreditu s navedenom  

bankom nakon dobivanja suglasnosti Vlade Republike Hrvatske. 
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Vijećnici Ćurić i Ilić su se vratili u vijećnicu,  nazoĉno 14 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog.   

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izvršenju Proraĉuna Grada Knina za 2019. godinu 

donesena većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 1 „suzdrţan“ (Grizelj)  i sastavni je dio 

Zapisnika. 

 

Toĉka 19. 

Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju sredstava iz Proraĉuna Grada Knina  

za 2019. godinu za redovito godišnje financiranje politiĉkih stranaka  

zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Knina i ĉlanova Gradskog vijeća  

Grada Knina izabranih s liste grupe biraĉa 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da je 

pravni temelj za donošenje predloţene Odluke Zakon o financiranju politiĉkih aktivnosti i izborne 

promidţbe te je dodala da je za provedbu iste u Proraĉunu za 2019. godinu potrebno osigurati 

sredstva u ukupnom iznosu od 19.999,86 kuna. 

Vijećnici Šešo, Mrnjavac i Miliĉević su se vratili u vijećnicu, a izašla je vijećnica Grizelj  

nazoĉno 16 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o rasporeĊivanju sredstava iz Proraĉuna Grada Knina za 

2019. godinu za redovito godišnje financiranje politiĉkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Knina i ĉlanova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe biraĉa donesena 

većinom glasova, 15 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Toĉka 20. 

Prijedlog Odluke o odreĊivanju nagrade za rad ĉlanovima  

Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina za 2019. godinu 

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je pojasnila 

pravni temelj za donošenje predloţene Odluke te je dodala da je za provedbu iste u Proraĉunu za 

2019. godinu potrebno osigurati sredstva u ukupnom iznosu od 46.212,44 kuna. 

Vijećnik Tisaj je izašao iz vijećnice,  nazoĉno 15 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o odreĊivanju nagrade za rad ĉlanovima Vijeća srpske 

nacionalne manjine Grada Knina za 2019. godinu donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „protiv“ 

(Ćurić) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

Toĉka 21. 

Prijedlog Odluke o autotaksi prijevozu osoba na podruĉju Grada Knina 

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je navodeći pravni temelj 

pojasnio da se predloţenom Odlukom ureĊuje organizacija i naĉin obavljanja autotaksi prijevoza 

na podruĉju Grada Knina, lokacije i opremljenost autotaksi stajališta, naĉin njihova korištenja te 

izdavanje i visina naknade za izdavanje dozvole za obavljanje autotaksi prijevoza te je naveo 

autotaksi stajališta u gradu. Dodao je da je nacrt Odluke radi savjetovanja sa javnošću bio 

objavljen na web stranici Grada Knina i da su utemeljene primjedbe i prijedlozi prihvaćeni i 

ugraĊeni u prijedlog Odluke.  

Vijećnica Grizelj se vratila u vijećnicu, a izašla je vijećnica Deronja,  nazoĉno 15 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za financije i proraĉun i Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise nisu imali primjedbi na prijedlog te je otvorila raspravu. 
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Vijećnica Marija Ćurić je komentirala poloviĉno prihvaćanje primjedbi sa javnog 

savjetovanja, dalje je pitala za iznos visine naknade za izdavanje dozvole te je traţila pojašnjenje 

odredbe ĉlanka 10. predloţene Odluke. 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je potvrdio da je 

prihvaćen i ugraĊen u prijedlog samo utemeljeni dio primjedbe s javnog savjetovanja te je pojasnio 

da u Zakonu o prijevozu u cestovnom prometu ne stoji da prestaju vaţiti pravilnici jedinica lokalne 

samouprave nego samo odluke i da je zbog toga u prijedlogu bilo potrebno utvrditi i odredbu 

ĉlanka 10. jer da se od 1. sijeĉnja poĉinje primjenjivati odredba navedenog zakona. Dalje je rekao 

da je odredba o visini naknade za izdavanje dozvole propisana zakonom i da će se utvrĊivati  

sukladno toj odredbi i statistiĉkim podatcima nadleţnog tijela. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o autotaksi prijevozu osoba na podruĉju Grada Knina 

donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Toĉka 22. 

Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama na podruĉju Grada Knina 

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je navodeći pravni temelj 

pojasnio da se ovom Odlukom ureĊuje korištenje, upravljanje, graĊenje, rekonstrukcija, 

odrţavanje, zaštita i financiranje nerazvrstanih cesta te poslovi nadzora na tim cestama te je 

ukratko pojasnio pojedine odredbe prijedloga. Dodao je da je sastavni dio ove Odluke Popis 

nerazvrstanih cesta na podruĉju Grada Knina. 

Vijećnici Tisaj i Deronja su se vratili u vijećnicu, nazoĉno 17 vijećnika.  

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o nerazvrstanim cestama na podruĉju Grada Knina 

donesena većinom glasova, 16 „za“ i 1 „protiv“ (Ćurić) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Toĉka 23. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna (IV) 

Generalnog urbanistiĉkog plana Grada Knina 

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je naveo pravni temelj za 

donošenje predloţene Odluke te je pojasnio da se istom omogućava stavljanje u funkciju dva 

velika devastirana objekta u centru grada, stvaraju pretpostavke za izgradnju novog autobusnog 

kolodvora, djeĉjeg igrališta iza budućeg  djeĉjeg vrtića, novih poslovnih i stambenih objekata te 

turistiĉkih sadrţaja u gradu.   

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

prijedlog  te je otvorila raspravu. 

Vijećnik Robert Marić je traţio pojašnjenje gdje se nalaze ĉestice navedene u prijedlogu, a 

sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je rekao da se radi o ĉesticama uz 

postojeće groblje, zatim u Vedrom polju te kriţanju ulica 4. gardijske brigade i Seljaĉke bune.  

Vijećnik Goran Mrnjavac je komentirao da ne postoji strateško planiranje i da se ĉesto 

dešavaju izmjene GUP-a. 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina se nije sloţio s navodom 

vijećnika rekavši da je ovo prva izmjena i dopuna Odluke o izradi izmjena i dopuna (IV) 

Prostornog plana ureĊenja Grada Knina koja je donesena u listopadu 2017. godine te je rekao da je 

u trenutku odnošenja odluke nemoguće predvidjeti sve zahtjeve i potrebe grada i graĊana koje se 

mogu pojaviti tijekom izrade GUP-a. 

Predsjednica je prijedlog dala na glasovanje. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi izmjena i dopuna 

(IV) Prostornog plana ureĊenja Grada Knina donesena većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ 

(Ćurić) i 3 „suzdrţana“ (Grizelj, Šešo i Mrnjavac)  i sastavni je dio Zapisnika. 
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Toĉka 24. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju društva Upravitelj-Knin d.o.o., za 

upravljanje zgradama i tržnicama na malo Knin 

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je pojasnio predloţene 

izmjene u ĉlanku 10. i 18. Odluke o osnivanju društva Upravitelj-Knin d.o.o., za upravljanje 

zgradama i trţnicama na malo Knin, a koje su se odnosile na izmjenu uvjeta za ravnatelja društva i 

objavu priopćenja društva. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi na 

prijedlog  te je otvorila raspravu. 

Vijećnica Marija Ćurić je kritizirala predloţenu izmjenu ĉlanka 10. odnosno predloţenu 

izmjenu uvjete za ravnatelja te je izrazila sumnju da magistar struke ili struĉni specijalist odnosno 

sveuĉilišni prvostupnik struke ili struĉni prvostupnik s 1 godinom radnog iskustva u struci i/ili na 

rukovodećim poslovima moţe uspješno voditi društvo ili neko poduzeće. 

Gradonaĉelnik je rekao da je kao Skupština društva morao donijeti operativnu odluku jer se 

bliţi vrijeme raspisivanja javnog natjeĉaja. Pojasnio je da predloţeni uvjet od 1 godine radnog 

iskustva u struci i/ili na rukovodećim poslovima nije predloţen kako bi se nekome pogodovalo kod 

zapošljavanja već kako bi se omogućilo što većem broju osoba da se prijave na javni natjeĉaj.   

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju društva Upravitelj-Knin 

d.o.o., za upravljanje zgradama i trţnicama na malo Knin donesena većinom glasova, 13 „za“ i 4 

„protiv“ (Ćurić, Grizelj, Šešo i Mrnjavac) i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

    Toĉka 25. 

Vijećniĉka pitanja 

 

 Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakĉija je pitao koliko je Grad sredstava izdvojio za 

klizalište, je li bilo sponzora i hoće li im se Grad zahvaliti. 
 

Zamjenica gradonaĉelnika Kristina Perić je odgovorila da je klizalište koštalo 340.000 kuna, da 

je od sponzora dobiveno oko 70-80 tisuća kuna i da se još uvijek javljaju sponzori koji bi 

donirali sredstva te je dodala da će im se svima uputiti zahvala i da će se javno istaknuti kao 

sponzori. 

 

 Vijećnik Nenad Tisaj je iznio problem stanara iz Tomislave 21.,23. i 25. u svezi problema 

oštećivanja vozila na parkiralištu te je pitao je moţe li se stanarima dozvoliti postavljanje 

metalnih ĉunjeva o njihovom trošku.  
 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je odgovorio da se radi o  

javnom parkiralištu i da jedino što Grad moţe uĉiniti je obiljeţavanje parkirališnih mjesta. 

 

 Vijećnik Robert Marić je pitao u vezi sanacije krovišta dvorane u srednjoj školi. 
 

Gradonaĉelnik je rekao da je Grad spreman sudjelovati kako u sanaciji krovišta dvorane tako i 

u energetskoj obnovi dvorane te je dodao da je ţupanu predloţio da Grad sudjeluje s milijun 

kuna za energetsku obnovu ali da je dobio odgovor da ţupanija nema novca.  

 

 Vijećnik Josip Bebek je pitao zamjenika gradonaĉelnika Ţeljka Dţepinu je li kontaktirao svoje 

stranaĉke kolege iz SDSS-a koji su na vlasti u Biskupiji kako bi se asfaltirao pristupni put do 

kuće ĉlana HVIDRE u Ĉenićima. 
 

Zamjenik gradonaĉelnika Ţeljko Dţepina je odgovorio da je kontaktirao naĉelnika općine 

Biskupije i da je dobio informaciju da je asfaltiranje navedenog puta u planu za 2019. godinu. 
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 Vijećnica Nikolina Grizelj  je pitala koliki je porast izvornih prihoda Grada.  
 

Proĉelnica Danijela Merša je odgovorila da će vijećnici dostaviti pisani odgovor. 

 

 Vijećnik Goran Mrnjavac je pitao koliko je novih privatnih investicija bilo u 2018. godini i što 

je s najavljenim otvaranjem turistiĉke agencije. 
 

Zamjenik gradonaĉelnika Marijo Ćaćić je odgovorio da Grad ne evidentira investicije 

poduzetnika i da poduzetnici ne daju takve informacije, a gradonaĉelnik je dodao da je to 

poslovna tajna poduzetnika. Na pitanje u svezi otvaranja turistiĉke agencije nitko nije znao 

odgovor budući je ta najava bila putem medija. 

 

 Vijećnik Marko Šešo je pitao koliki je oĉekivani prihod od poreza na dohodak u 2018. godini i 

koliki je taj prihod iznosio u 2016. i 2017. 
 

Proĉelnica Danijela Merša je rekla da se odgovor nalazi u proraĉunu i pojasnila na kojim 

stranicama te je dodala da je do konca 2018. planiran prihod od poreza u iznosu od 27.508.023 

kuna.   

 

 Vijećnica Marija Ćurić je pitala što je s proĉišćivaĉem otpadnih voda, je li u probnom radu, s 

kojim kapacitetom i kada završava probni rad. U nastavku je upozorila na problem na 

parkiralištu u Šimunovićevoj 4. i 6., gdje su zbog izgradnje rampe za invalide zaĉepljena dva 

odvoda za oborinsku vodu pa dolazi do zadrţavanja vode i oštećenja podzemnih dijelova 

zgrade.  
 

Gradonaĉelnik je rekao da je proĉišćivaĉ u pokusnom radu i da trenutaĉno radi s 30 posto 

kapaciteta te da je dobio informaciju da je slijeganje tla stalo, ali da će vrijeme pokazati.  

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina je rekao da je Grad kod 

Upravitelja d.o.o. i ranije urgirao za rješavanje problema na navedenom parkiralištu i dodao da 

će se pokušati što prije iznaći rješenje problema. 

 

 Vijećnica Marina Krvavica je pitala je li istina da je podnesena prijava Uredu drţavne uprave 

Šibensko-kninske ţupanije zbog kršenja Poslovnika Gradskog vijeća na predzadnjoj sjednici 

Gradskog vijeća i je li se navedeni Ured oĉitovao. TakoĊer je pitala je li istina da je Grad Knin 

podnio kaznenu prijavu protiv bivšeg obnašatelja duţnosti gradonaĉelnika Nikole Blaţevića za 

financijske malverzacije.  
 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da su do 

Grada došle nesluţbene informacije u svezi prijave Uredu drţavne uprave Šibensko-kninske 

ţupanije ali da Grad nije dobio nikakvo sluţbeno oĉitovanje. TakoĊer je rekla da u sluĉaju da  

vijećnici smatraju da je došlo do povrede poslovnika da moraju reagirati odmah na sjednici, a 

ne naknadno. 

Gradonaĉelnik je takoĊer ponovio da je duţnost vijećnika da upozore na eventualnu povredu 

poslovnika te je potvrdio da su nakon dugotrajnog provjeravanja podnesene dvije prijave protiv 

bivšeg obnašatelja duţnosti gradonaĉelnika Nikole Blaţevića te više ništa nije ţelio 

komentirati. 

 

 Vijećnik Dragan Miliĉević je pitao postoji li mogućnost stipendiranja postdiplomanata, a 

Gradonaĉelnik mu je odgovorio da će se prijedlog razmotriti. 

 

 Vijećnik Davor Ilić je pitao je li netko od direktora gradskih ustanova postigao neke 

izvanredne rezultate i postoji li mogućnost stimulacije u takvim sluĉajevima.  
 

Gradonaĉelnik je rekao da sve gradske ustanove posluju pozitivno i da bi u sluĉaju postizanja 

izvanrednih rezultata trebalo nagraditi ravnatelje. 
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Na kraju sjednice predsjednica i gradonaĉelnik su svima zaţeljeli sretne boţićne blagdane te su 

najavili do kraja godine mogućnost odrţavanja još jedne sjednice Gradskog vijeća na kojoj će se 

usvajati Strategija razvoja grada Knina. 

 

 

 

Sjednica je završena u 16.34.  

 

 

 

              ZAPISNIK  VODILA                    PREDSJEDNICA 

        Tatjana Plavĉić, struĉ.spec.oec.                                       Vedrana Požar, struĉ.spec.oec. 


